
זו מצגת של תמונות שהן עיבודים לצילומים שצילמתי בשנים 

שאומרים  , אני ער לכך שיש כאלו שלא אוהבים. האחרונות

, אבל. ההיפך, למעשה. זה לא טבעי. זה נכון". זה לא טבעי"

.  כמו שכל אמנות צריכה להיות בעיני יוצרה, לטעמי זה יפה

 !ואני מקווה שתהינו

 

 

 

 

 

 

 

 

 2013מרץ ,   דן רוגל






























































